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Abstract (en)
[origin: US2018313510A1] The light module for motor vehicle offers a light source associated with a first part of an imaging system so as to
produce a reflected beam coincident with the reflection surface of a high definition pixellated spatial light modulator, which makes it possible to
avoid unnecessarily lighting the periphery of the spatial light modulator. The light source consists essentially in one or more light emitting diodes
and/or has a punctiform or virtually punctiform appearance. The reflected radiation arrives on a second part of the imaging system, this part
characteristically consisting in an optical projection system, some of whose elements can form a back focussing system. The module remains
compact and is clearly suitable for providing adaptive lighting in a homogeneous, efficient manner and with high resolution.

Abstract (fr)
Le module lumineux (1) pour véhicule automobile présente une source lumineuse (2) associée à une première partie (IP1) d'un système d'imagerie
(IMS) afin de produire un faisceau réfléchi coïncidant avec la surface de réflexion d'un modulateur spatial pixellisé à haute définition (3), ce qui
permet notamment d'éviter d'éclairer inutilement la périphérie du modulateur spatial. La source lumineuse (2) consiste essentiellement en une ou
plusieurs diodes électroluminescentes et/ou présente un aspect ponctuel ou quasi ponctuel. Le rayonnement réfléchi (R2) arrive sur une deuxième
partie (IP2) du système d'imagerie, laquelle consiste typiquement en une optique de projection (18) dont certains éléments peuvent former un
système de rétro-focalisation. Le module (1) reste compact et est bien adapté pour réaliser un éclairage adaptatif de façon homogène, efficace et
avec une haute résolution.
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